

WILLAS

110

Dossier



A French Riviera vibe
Cannes, France 44



St. Barths confidential
Saint Barthélemy, Caribbean 80



View on the valley
California, USA 112



Change of scenery
Ibiza, Spain 150



Il chiostrò
Milano, Italy 186

A French Riviera paradise

Surplombant Cannes, avec une vue à couper le souffle sur les îles de Lérins, la villa Odaya met à l'honneur les nuances de bleus de la Méditerranée.

Overlooking the town of Cannes, with a breathtaking view of the Lérins islands, the Villa Odaya is an ode to the blue hues of the Mediterranean.

Text: Agnès Zamboni - Photography: © Francis Amiard



La villa n'était encore qu'un bloc de béton lorsque les architectes d'intérieur Emil Humbert et Christophe Poyet l'ont découverte, pour concevoir son aménagement. Aujourd'hui, la piscine à débordement offre une eau reflétant les couleurs de la végétation et de la pierre naturelle. Son bassin sombre s'ouvre sur un home cinéma et un aquarium. Sur la toile de fond du jardin vertical, le salon se compose de canapés aux lignes droites (Andreu World) de tables basses en teck (Il Giardino di Legno), de fauteuils à l'assise et au dossier tressé (modèle Zoé, Andrea Parisio chez Meridiani). La salle à manger (table Wedge, Arik Levy chez Living Divani et chaises Tai, Andrea Parisio chez Meridiani), comme les transats (Meridiani) et les parasols (création Paola Lenti), reflètent un esprit de modernité.

The villa was nothing more than a concrete block when interior designers Emil Humbert and Christophe Poyet first set eyes on it and were tasked with designing its layout. Today, the water of the infinity pool reflects the colours of the vegetation and the natural stone. This dramatic feature leads onto a home cinema and an aquarium. Against the backdrop of the vertical garden, the living room is furnished with a series of straight-lined sofas (Andreu World), teak coffee tables (Il Giardino di Legno), and armchairs with woven seats and backs (Zoé model, Andrea Parisio at Meridiani). The dining room (Wedge table, Arik Levy at Living Divani and Tai chairs, Andrea Parisio at Meridiani), as well as the sun loungers (Meridiani) and parasols (Paola Lenti design) also mirror this modernity. ▶

